

二零一一至二零一二學年海岸公園教育活動資料單張
Marine Parks Educational Activities 2011 - 2012 Information sheet
中學教育講座 Secondary School Educational Talk

目標 Objective:

讓學生認識海岸公園的生態情況及存護工作。

Increase the understanding of students on the marine ecology and conservation works of Marine Parks.

講題 Topics :

- | | |
|--|--|
| 1. 海岸公園的生態及功能
Ecology and functions of Hong Kong Marine Parks | 全部講座需時
約 45 分鐘 |
| 2. 沙洲及龍鼓洲海岸公園的中華白海豚護理工作
Conservation of Chinese white dolphin in Sha Chau & Lung Kwu Chau Marine Park | |
| 3. 海岸公園的可持續發展概念
Sustainable development in Hong Kong Marine Parks | All talks last for
about 45 minutes |

地點 Venue :

由申請者安排 Arranged by applicant

活動日期及時間 Date and Time:

- 教育講座於星期一至五提供 (公眾假期除外)。
Educational talk would be provided on Monday to Friday (except Public holidays).
 - 欲查閱 2011-12 學年公眾假期的日期，請瀏覽 Details of gazetted public holidays in 2011-12 is available <http://www.gov.hk/tc/about/abouthk/holiday/index.htm>
- 有關活動的日期及時間由申請者建議，唯下列日期不會接受教育講座的申請。
Date and time of the educational talk will be suggested by applicants but it would **NOT** be opened for application on the following dates.

<input checked="" type="checkbox"/>	23/09/2011	星期五 (Fri)	<input checked="" type="checkbox"/>	04/05/2012	星期五 (Fri)
<input checked="" type="checkbox"/>	24/10/2011	星期一 (Mon)	<input checked="" type="checkbox"/>	18/05/2012	星期五 (Fri)
<input checked="" type="checkbox"/>	08/03/2012	星期四 (Thur)	<input checked="" type="checkbox"/>	01/06/2012	星期五 (Fri)
<input checked="" type="checkbox"/>	20/03/2012	星期二 (Tue)	<input checked="" type="checkbox"/>	16/07/2012	星期一 (Mon)
<input checked="" type="checkbox"/>	18/04/2012	星期三 (Wed)	<input checked="" type="checkbox"/>	30/07/2012	星期一 (Mon)

對象 Targets:

任何年級學生 All students

語言 Language:

廣東話(如有需要，可作英語講解)

Mainly Cantonese (would be conducted in English on request)



申請辦法 Application Method :

填妥「二零一一至二零一二學年海岸公園中學教育講座申請表」，並於活動前最少四星期交回海岸公園科。

Complete the "Marine Parks Secondary School Educational Talks 2011/2012 Application Form" and return to Marine Parks Division at least 4 weeks in advance.

申請辦法 Application Method :

1. 請於活動日期最少四星期前遞交本表格。申請以先到先得原則安排，**本署會與獲選學校確認活動安排**。一般情況下，若申請多於一次相同類型活動，只會處理最先遞交的表格。

Please submit this application form at least 4 weeks before the date of activity. Allocation would be on "first-come-first served" basis and this department will confirm the group of the arrangement. If the number of application for the same type of activity is more than once, the department will consider the first application submitted.

2. 活動日期，將按所選日期的優先次序安排。**若所選擇的三個日期均不能安排**，本署將**不作另行通知**。

Activity will be arranged base on the selected dates. **Unsuccessful application will NOT be notified separately if the three selected dates were NOT available.**

